

C.2

# BULLETIN

Historical File Copy  
de service

275 SLATER, OTTAWA 4, ONTARIO

## Aviation Statistics Centre/Centre des statistiques de l'aviation

Vol. 2, No. 45  
ASC-SB-1-6

### Airline Passenger Origin and Destination Statistics — 1969 Data

This bulletin presents statistics to indicate the volume of passengers originating their journeys at Canadian cities and attempts to show the degree of concentration in terms of the total passenger generating power of Canadian cities.

The statistics are compiled from the passenger coupons lifted by the eight participating Canadian air carriers plus the relevant U.S. data supplied under an exchange agreement with the Civil Aeronautics Board. If, for example, a 10 passenger itinerary is reported as Montreal-Vancouver-Seattle-Osaka, the 10 passengers will be credited to Montreal, since it is the first city to appear in the unbroken itinerary.

Enquiries relating to the data may be directed to the Aviation Statistics Centre, (D.B.S.) 275 Slater Street, Ottawa 4, Ontario.  
Attention: Mr. G.C. Coleman or Mr. A.R. Turner, (Telephone 613-992-2332).

DOES NOT CIRCULATE  
NE PAS PRÉTER

October 1970 octobre  
Statistiques sur l'origine et la  
destination des passagers des lignes  
aériennes — Données de 1969

Le présent bulletin renferme des statistiques sur le nombre des passagers qui commencent leurs voyages à partir de villes canadiennes, et cherche à montrer le degré de concentration en fonction du potentiel passagers des villes canadiennes.

Les statistiques sont établies d'après les coupons des passagers prélevés par les huit sociétés de transport aérien déclarantes, ainsi que des données pertinentes recueillies par les Etats-Unis et qui nous sont communiquées en vertu de l'accord d'échange conclu avec la Civil Aeronautics Board. Si, par exemple, le trajet de 10 passagers est indiqué comme suit: Montréal-Vancouver-Seattle-Osaka, les dix passagers sont comptés à Montréal, vu que c'est la première ville à partir de laquelle le trajet est ininterrompu.

Pour tout renseignement au sujet des données, adressez-vous au Centre des statistiques de l'aviation (B.F.S.), 275, rue Slater, Ottawa 4 (Ontario), à l'attention de M. G.C. Coleman ou de M. A.R. Turner (Téléphone 613-992-2332).

8705-501  
8705-501

# PASSENGER ORIGINATIONS AT CANADIAN CITIES

(000's)

## POINTS D'ORIGINE AU CANADA

(X 1,000 PASSAGERS)

STATISTICS CANADA LIBRARY  
BIBLIOTHÈQUE STATISTIQUE CANADA



1010551723

